
 
 

  
REFERAT, Styremøte nr.2, 2024 
Tid / Sted: 01.03.24, kl. 10:00— 11:30 / TEAMS 
 

Til stede: Forfall 
Kari B. Thingnes, Asker (leder)  
Elisabeth Blom Solheim, daglig leder, VAV 
Ingvild Martinsen, Nordre Follo 
Frode Hult, leder Utvalg for drikkevann og vannmiljøtiltak, 
VAV 

Knut Bjarne Sætre (Vara), Bærum 
Niclas Wigforss (vara), Nesodden 
 

Trygve Sørbø Kvarme, Ås   
Toril Giske, leder Utvalg for miljøovervåkning, VAV 
 

 

  
  

Agenda 
1. Godkjenning av referat fra sist styremøte (nr 1, 2024). Se vedlegg med møtereferat + 

presentasjoner fra NIVA om modell-arbeid + Overvåking 2023. 
2. Utvalg for drikkevann og vannmiljøtiltak 
3. Utvalg for miljøovervåkning 
4. Oppfølging og info fra møtet med Akershus fylkeskommune. Vurdere evt. søknad om midler.   
5. Dialog om følgende nyhetssak: Klima- og miljødepartementet gir Chemring Nobel tillatelse til å 

øke produksjonen - regjeringen.no 
6. Regional ROS analyse – vannforsyning og reservevann. Status på arbeidet/prosessen. 
7. Årsmøte – Tid, sted og innhold. 
8. Nettside 
9. Økonomi-system 
10. Oppdatering av administrative systemer, bl.a. Altinn og Brønnøysundregisteret 
11. Eventuelt 

 
Sak 
nr. 

 Ansvar og 
frist 

1.  Referat fra styremøte 1, 22.01.2024 
Referat godkjent. 
 
 

 

2.  Utvalg for drikkevann og vannmiljøtiltak 
Sist møte 27. februar.  
Sandfang – erfaringer mellom kommunene skal gås gjennom på neste utvalgsmøte 
10.april.  
 
Jobber med driftsseminar, Trolig blir dette uke 43. Jobber med sted.  
 
Energibrønner – Stein Karlsen fra Bærum kommune var med på sist møte. 
Fagrådet utarbeider et forslag til Norsk vann. Lager et felles notat som vi sender 
over ti Norsk vann. Ønsker at det skal bli søknadspliktig. Ønsker å høre med Norsk 
vann om de kan ta dialog med myndigheter og evt. se på endringer av regelverket.  
 
Prosjekt – Felles mal for utslippstillatelser.  
Neste møte 8.mars. Jobber med delleveranser på de ulike temaene i prosjektet.   

 
 
 
 
 
 
 
 
Elisabeth 
og Frode 
 
 
 
 

https://www.regjeringen.no/no/aktuelt/klima-og-miljodepartementet-gir-chemring-nobel-tillatelse-til-a-oke-produksjonen/id3026735/
https://www.regjeringen.no/no/aktuelt/klima-og-miljodepartementet-gir-chemring-nobel-tillatelse-til-a-oke-produksjonen/id3026735/


 
 

 
Regional ROS-analyse vannforsyning 
NRVA sin rammeavtale benyttes. Det er utarbeidet tilbudsgrunnlag, og det gjøres 
avrop på rammeavtalen der 6 av de store rådgiverfirmaene er med. Frist for å sende 
inn tilbud / svar er 15.mars.  
Legge ut mandat for prosjektet på nettsiden. 

 
  

 
 
 
 
 
 
 
  

3.  Utvalg for miljøovervåking 
 
Ingen møter siden sist. Neste møte 17.mars. 
NIVA skal inkludere informasjon om Ferrybox på utvalgsmøtene.  
 
Det har vært møte i modellprosjektet. Hvordan skal dette kommuniseres ut til 

politikere, kommuner. Tung faglig rapport er bestillingen. Vi trenger en mer 
populærvitenskapelig fremstilling som vi kan gi til beslutningstakere.  

Møte med kommunikasjonsfolk. Akershus fylkeskommune og NIVA. 
Ønsker å få lagt en kommunikasjonsstrategi.  
God kommunikasjon utad og oppover i systemet er løftet opp i prosjektet.  
Hvordan kommunisere ut resultatene fra modellkjøringene? 
 
Dialog om følgende nyhetssak: Klima- og miljødepartementet gir Chemring Nobel 
tillatelse til å øke produksjonen - regjeringen.no 
 
Er dette noe vi bør adressere med tanke på modellprosjektet og helhetlig plan for 

Oslofjorden? 
 
Kari undersøker internt.  
 
Link til Norske utslipp der man kan sjekke ut hvordan det er for Chemring Nobel. 

Står hva utslippene er i tonn per år.  
Se link: 

https://www.norskeutslipp.no/no/Diverse/Virksomhet/?CompanyID=5837  
 
Kari følger opp om det finnes noen påslippsavtaler.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kari 
undersøker. 

4.  Møte med Akershus fylkeskommune, 16.02.2024 
Akershus har 25 millioner. Ønsker å målrette tiltakene slik at de drar i samme 

retning.  
Sjekke om det er mulig å søke penger til å undersøke fremmede arter; havnespy. 

Denne vil vi ikke ha i indre Oslofjord. 
Det er en del båttrafikk som går oppover.  
Kunne evt. søkt om at NIVA tar med noen eDNA-prøver som screener for fremmede 

arter.  
Midlene er der, men det er ikke klare kriterier på når man kan begynne å søke  
Sende en epost til Akershus fylkeskommune om at vi ønsker å søke om midler til 

eDNA.  
Vi fikk snakket en del om ting vi synes fungerer, og saker/tema vi fortsatt må støtte 

oppunder. 

 

https://www.regjeringen.no/no/aktuelt/klima-og-miljodepartementet-gir-chemring-nobel-tillatelse-til-a-oke-produksjonen/id3026735/
https://www.regjeringen.no/no/aktuelt/klima-og-miljodepartementet-gir-chemring-nobel-tillatelse-til-a-oke-produksjonen/id3026735/
https://www.norskeutslipp.no/no/Diverse/Virksomhet/?CompanyID=5837


 
 

Ble foreslått en nettside / landingsside som samler hvilket arbeid som gjøres for 
Oslofjorden og ulike aktører, og hvem som gjør hva.  

Det skulle sendes et lite referat.VI deler det når det kommer.  
5.  Dialog om følgende nyhetssak: Klima- og miljødepartementet gir Chemring Nobel 

tillatelse til å øke produksjonen - regjeringen.no 
 
Er dette noe vi bør adressere med tanke på modellprosjektet og helhetlig plan for 

Oslofjorden? 
 
Saken er kommentert under punkt 3. 
 

 

6.  Regional ROS analyse – vannforsyning og reservevann  
Det er utarbeidet tilbudsgrunnlag, og NRVA sin rammeavtale benyttes for å gjøre 
avrop. De har avtale med de 6 store rådgivende firmaene.  
Frist for å sende inn tilbud settes til 15.mars. 
Kontaktpersoner for de fleste vannverk, IKS og kommuner er ordnet.  

 
 
 

7.  Årsmøte – Tid, sted og innhold 
Forslag til sted: https://www.dnt.no/hytter/betjente/breivoll-gard/ 
29.mai, kl. 9.30-14.30  
 
Må begynne med Årsmøtepapirer.  
 

 

8.  Nettside.  
Reboot i Oslo (priser fra kr 30 000 for ny nettside), Dekom AS, Digitelle AS (Webbyrå 
i Lørenskog), Kontaktperson fra Kari -  
 
Fagrådet for vann- og avløpsteknisk samarbeid i indre Oslofjord ønsker å oppgradere 
og modernisere nettsiden vår.  
Link til vår gamle nettside:  
http://www.indre-oslofjord.no/  
 
Vi ønsker et tilbud på å få oppdatert nettsiden slik at den er mer brukervennlig og 
benytter en mer sikker løsning. Vi ønsker at nettsiden er lett å finne fram i, og at 
nettsiden også blir et arkiv for våre rapporter m.m. Vi ønsker tilbakemelding på 
hvordan man oppdatere nettsiden underveis; om dette gjøres manuelt av oss, eller 
hvilken tjeneste dere evt. kan tilby for dette.  

 
 

9.  Økonomi-systemet til Fagrådet 
Finne en mer digital helhetsløsning.  
 
Vurdere Conta (som brukes til fakturering i dag) eller regnskapsprogrammet Fiken.  
 
Tidsbesparende og mer oversikt med EHF-fakturaer.  
 
PURA og Fagrådet for ytre Oslofjord benytter økonomisystem til 
medlemskommunene, hhv. Ås kommune og Horten kommune.  
  
Evt. kjøpe noen timer av VAV som støtte i en overgangsfase.  
 

 
 
 

https://www.regjeringen.no/no/aktuelt/klima-og-miljodepartementet-gir-chemring-nobel-tillatelse-til-a-oke-produksjonen/id3026735/
https://www.regjeringen.no/no/aktuelt/klima-og-miljodepartementet-gir-chemring-nobel-tillatelse-til-a-oke-produksjonen/id3026735/
https://www.dnt.no/hytter/betjente/breivoll-gard/
http://www.indre-oslofjord.no/


 
 
10.  Oppdatering av administrative systemer, bl.a. Altinn og Brønnøysundregisteret 

Sjekker opp Brønnøysund-registeret og melder ut de som ikke lenger er i styret.  
Elisabeth ringer rundt til styremedlemmer for å få personnummer slik at vi får 
oppdatert Brønnøysund-registeret.  

 
 
 
 
 
 

11.  Eventuelt 
- Elisabeth har hatt kontakt med Nina Rukke. Nina etterspurte litt informasjon 

om stillingen som sekretær/daglig leder, da Fagrådet for ytre Oslofjord må 
finne en ny person til å ha en slik rolle. Elisabeth kan sende over liste med 
stillingsbeskrivelse for daglig leder/sekretær + kontrakt-mal som kan inngås 
for stilling med kommune. 

- Elisabeth sender epost til Oslofjordens friluftsråd + Fagrådet for indre 
Oslofjord ang. tid og sted for neste møte. 

 

 
 
 

 
 

 


